

Title (en)

Actuation mechanism for venetian blind.

Title (de)

Antriebsvorrichtung für Store.

Title (fr)

Dispositif d'entraînement pour store vénitien.

Publication

EP 0500500 A1 19920826 (FR)

Application

EP 92810114 A 19920219

Priority

FR 9102159 A 19910222

Abstract (en)

Actuation mechanism for venetian blind comprising a casing (1) in which pulleys (8, 9, 10) are installed, each one being installed rotationally in a cradle (11, 12, 13). The motor (5) is a tubular motor installed inside the actuation shaft (4). This shaft is supported at its ends and at least the intermediate cradle (11) is loosely installed in the casing. This installation makes it possible to align the axes of the pulleys with the axis of the actuation shaft. <IMAGE>

Abstract (fr)

Dispositif d'entraînement pour store vénitien comprenant un caisson (1) dans lequel sont montées des poulies (8, 9, 10) montées chacune rotativement dans un berceau (11, 12, 13). Le moteur (5) est un moteur tubulaire monté à l'intérieur de l'arbre d'entraînement (4). Cet arbre est soutenu à ses extrémités et au moins le berceau intermédiaire (11) est monté flottant dans le caisson. Ce montage permet d'assurer l'alignement des axes des poulies sur l'axe de l'arbre d'entraînement. <IMAGE>

IPC 1-7

E06B 9/323

IPC 8 full level

E06B 9/323 (2006.01)

CPC (source: EP)

E06B 9/323 (2013.01)

Citation (search report)

- [A] GB 2213855 A 19890823 - LUGET RAYMOND JOHN
- [A] NL 7902604 A 19801007 - ZONWERING NIJMEGEN B V
- [A] FR 1319699 A 19630301 - PERSIENNDETALJER AB
- [A] DE 3302529 A1 19840726 - NIEMANN DIETER

Designated contracting state (EPC)

CH DE GB LI SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0500500 A1 19920826; FR 2673231 A1 19920828; FR 2673231 B1 19930611

DOCDB simple family (application)

EP 92810114 A 19920219; FR 9102159 A 19910222